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Abstract (en)
[origin: ES8308145A1] A contactor apparatus is provided comprising automatic opening means and a local control member. This apparatus uses a
transmission piece (40) associated with a sudden tripping mechanism (46) which is released by a bolt (29) held in position by means of a lever (24)
which may be struck by a magnetizable part and adapted to maintain a power contact (13) open, this part assuming, after the appearance of a fault,
visible positions so as to inform the user about the state of the apparatus. This apparatus is usable in installations where it is desired to protect the
lines and the loads.

Abstract (fr)
Cet appareil fait appel à une pièce de transmission (40) associée à un mécanisme à déclenchement brusque (46) qui est libéré par un verrou (29)
maintenu en position grâce à un levier (24) pouvant être percuté par une pièce magnétisable et apte à maintenir ouvert un contact de puissance
(13), cette pièce prenant, après l'apparition d'un défaut, des position visibles pour informer l'utilisateur sur l'état de l'appareil. Cet appareil est
applicable dans les installations où l'on souhaite protéger les lignes et les charges.
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